

H-510 使用说明书

感谢您使用本公司出品的数码播放器产品，为了让您轻松体验产品，我们随机配备了内容详尽的使用说明书，您从中可以获取有关产品的介绍和使用方法等方面的知识。在您开始使用本机之前请先仔细阅读说明书，以便您能正确的使用本机，如有任何印刷错误或翻译失误望广大用户谅解，当涉及内容有所更改时，恕不另行通知。

产品概述

本机是一款设计精美、便携式蓝牙立体声小音箱。采用高性能防啸音功放芯片，超低功耗，超强低频动态，低音丰富富有弹性，达到更加震撼无比的超重低音效果。支持 TF 卡播放，音频输入接口可以直接与 PC 笔记本电脑、MP3/MP4、手机等产品连接使用，超强的蓝牙接收功能是蓝牙耳机具备蓝牙功能产品的最佳伴侣。

功能特点

1. 蓝牙功能
2. 记忆功能、断点续播
3. 内置 18650 电池，环保又实用
4. 采用高保真扬声器，令音色更加自然细腻
5. 音频输入接口：标准 3.5mm 耳机插孔,可作电脑音箱使用,手机音响等。
6. 内置麦克风，可实现手机语音免提通话。

按键基本操作:

长按“M”播放模式切换，短按“▶/⏸”播放、暂停键。

短按“-”键可以进行上一曲,长按“-”音量减，短按“+”下一曲，长按“+”音量加。

充电使用方法

本机内置过充电保护电路，可长时间连接电脑或充电器使用，约 4 小时可充满电池。
在充电时红灯亮，当充满电后红灯会自动熄灭，表示电已充满，支持在关机 and 开机中充电
电池每次的续航时间会不同因使用时音量的大小而不同。

疑难解答

开机就自动关机：电池电量不足，请充电两小时后使用。
播放自动关机：电池电量不足，请充电两小时后使用。
不能播放音乐：MP3 音乐文件存放路径不能被播放器识别，请将文件存放在可移动设备的根目录下；
喇叭无声：音量是否打开。
连接电脑无声音:电脑接口连接错误,请选择正确的音频输出接口。

特别提示：

1. 使用蓝牙前需先配对，打开音响电源，已默认蓝牙模式，进入配对状态。如用手机：在手机上找到设置蓝牙界面，搜索蓝牙设备，搜索显示 H-510，连接配对，当蓝牙连接成功后会智能语音提示蓝牙已配对成功，就可以使用蓝牙播放音乐。

技术规格：

蓝牙标准：BT 4.0
传输距离：直线距离 10 米
输出功率：2*5W
频率效应:100Hz — 18KHz
机内扬声器（Φ40mm 4Ω 5W）
输入电源：直流 DC5V 500mm
最大消耗电流：400mA
音频信号输入接口：标准 Φ3.5mm 耳机插孔（立体声）。

包装附件

- | | |
|-----------|----|
| 1、主机: | 一台 |
| 2、使用说明书 | 一份 |
| 3、USB 充电线 | 一条 |
| 4、音频连接线: | 一条 |

产品信息

安装和操作该装置时，天线与所有人员之间应保持最小 15cm 的距离。该设备已经过测试，并发现符合限制为一个 B 级数字设备，根据第 15 部分 FCC 规则。这些限制的设计是为了提供合理的保护，防止住宅安装中的有害干扰。

该设备产生，使用和能辐射无线电频率能量，如果不按照说明书安装和使用，可能对无线电通信造成有害干扰。但是，不能保证在特定安装中不会发生干扰。如果该设备确实对广播或电视接收造成有害干扰(可通过关闭和打开该设备来确定)，建议用户尝试通过以下一项或多项措施来纠正干扰:

- 重新定位或重新定位接收天线。
 - 增加设备与接收器之间的距离。
 - 将设备连接到与接收器连接的电路不同的出口。
 - 向经销商或有经验的收音机/电视技术人员寻求帮助
- 未得到合规责任方明确批准的变更或修改可能会使用户失去操作设备的权力。

H-510 Operating instruction

Thank you for using the Player produced by the company to allow you to easily experience the product, we randomly with detailed instructions for using. You can get from the introductions of the products concerned, the use of the knowledge of the instructions carefully, so that you can use the machine and hope the majority of user understanding, if any typographical errors or translation errors involved in the content subject to change without notice.

Product overview

This machine is a portable Bluetooth stereo speaker with exquisite design. High performance explosion proof sound is adopted
Power amplifier chip, ultra low power consumption, super low frequency dynamic, rich bass, full of elasticity, to achieve more shock
Super bass effect. Support TF card play, audio input interface can be directly connected with PC Laptop, MP3 / MP4, mobile phone and other products.
Super Bluetooth receiving function is the best partner of Bluetooth mobile phone and other products with Bluetooth function.

Functional features

1. Bluetooth function
2. Humanized design, unique intelligent voice prompt in each mode
3. Memory function, breakpoint continuation
4. Built in 18650 battery, environmentally friendly and practical
5. High fidelity loudspeaker is used to make the sound more natural and delicate
6. Audio input interface: standard 3.5mm headphone jack, which can be used as computer speaker, mobile phone audio, etc.
7. The built-in microphone can realize the phone voice hands-free call.

Basic button operation:

Long press "M" mode switchdog" Short press ▶/⏸ It can be played, paused.
Short press the "-" button to select the previous song, and short press the "+" button to select the next song.
Volume adjustment, in the playing state, long press the "+" button, the system can adjust the volume, Long press the "-" system to adjust the volume reduction

How to charge

This machine has a built-in overcharge protection circuit, which can be connected to a computer or charger for a long time, and the battery can be fully charged in about 4 hours.
The red light is on when charging, and the red light will automatically go out when fully charged, indicating that the battery is fully charged.
Support charging during shutdown and startup
The battery life will be different each time due to the volume of the use.

Troubleshooting

Turn off automatically after turning on: The battery is low, please charge it for two hours before use.
Automatic shutdown when playing: The battery is low, please charge it for two hours before use.
Cannot play music: The storage path of MP3 music files cannot be recognized by the playback machine.
The files are stored in the root directory of the removable device.
Speaker is silent: Whether the volume is turned on.
No sound when connected to the computer: The computer interface is connected incorrectly, please select the correct computer audio output interface.

Tips:

1. If you want to use Bluetooth function, you need to connect first. Turn on the power, and the default mode is Bluetooth to enter pairing status. If you use mobile phones: you can find Bluetooth settings interface and select to open the Bluetooth setting, search for Bluetooth devices and you will find "H-510" then select it to connect (the machine has no need password paired), Return to the menu interface, and then you would enjoy the music.
2. It is suitable for all kinds of mobile phone, Bluetooth adapter or Bluetooth player with Bluetooth function, such as Iphone, HTC, NOKIA, MOTOROLA and so on.

Technical Specifications

Bluetooth standard: BT 4.0
Transmission distance: 10 meters
Output Power: 2*5W
Frequency effect: 100Hz — 18KHz
Machine speaker: (Φ40mm 4Ω 5W)
Input Power: Direct-current DC5V 500mm
Maximum current consumption: 400mA
Audio signal input interface: standard Φ3.5mm headphone jack (Stereo).

Packaging Accessories

- | | |
|--------------------------|-------------|
| 1. Host | One Daji |
| 2. Manual | One Set |
| 3. Audio/USB Power cable | One Article |
| 4. Audio Cable | One Article |

Product information

This device has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This device generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this device does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the device off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:
—Reorient or relocate the receiving antenna.
—Increase the separation between the device and receiver.
—Connect the device into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
—Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment